
Rondvraag Commissie MME d.d. 4-9-2017 

De fractie van de SP heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding  van zeer recente 

ontwikkelingen: 

 

Hoe moet het nu met Leusden. 

We hebben onlangs nog overleg gehad over mogelijke oplossingen maar toen bleek dat dit pas in 

2019 van start zouden kunnen gaan. 

De SP vindt het toch wel heel erg dat de mensen in Leusden weer een jaar verstoken zijn van hun 

bus. 

Daarom willen we dit met een rondvraag onder de aandacht brengen, omdat er min of meer in het 

begin van de nieuwe concessie is aangegeven dat een wijziging wellicht mogelijk is maar pas in 

2018.  De aangedragen wijzigingen van afgelopen week zijn pas inpasbaar per 2019.  Dat is natuurlijk 

voor de mensen in Leusden geen optie, die wachten al bijna een jaar op de oplossing.. 

Aankomende maandag, tijdens de commissievergadering, komen er een aantal mensen uit Leusden 

om hun vraag naar fatsoenlijk OV kracht bij te zetten. Ik zou het fijn vinden om zowel met de collega 

partijen als met de gedeputeerde te discussiëren over de mogelijkheden die er zijn om toch per 

december 2017 een al dan niet tijdelijke oplossing te bieden voor de inwoners van Leusden. 

Ook zij zijn inwoners van onze mooie provincie en velen van hen zijn juist in Leusden gaan wonen 

vanwege de goede verbindingen met het OV. 

 


